
 
 
Svetniška vprašanja in pobude 19.4.2021 

Andrej Čuš 

1. Predstavniki hiš v Krčevini pri Vurbergu 160 a, b in c dajejo pobudo in prošnjo za 

izgradnjo asfalta v dolžini cca 80 metrov, ki pelje mimo treh hiš. So na poplavnem območju, 

kjer se vsako leto borijo in soočajo s poplavami. Vlogo dajejo, da se problem reši celostno in 

trajno. 

2. Krajani Grajenščaka so se obrnili s pobudo, da se spodaj od glavne ceste (Grajenščak 21 in 

do Grajenščak 45), takoj pri glavni cesti pred mostom uredi cesta ter sanira poškodovane dele.   

3. Dajem pobudo, da se pristopi k sanaciji igrišč v Ljudskem vrtu, saj gre za zelo dobro 

obiskano in priljubljeno lokacijo, ki privabi številne mlade in družine k aktivnemu 

preživljanju prostega časa.  

4. Tovorni promet na Zagrebški cesti se je ponovno močno povečal. Opaziti je tovorna vozila, 

za katera velja omejitev. Prosim za pogostejše aktivno preverjanje upravičenosti vožnje v 

različnih urah dneva. 

5. Zaradi povečane (neupravičene) vožnje težkih tovornih vozil, je bankina Zagrebške ceste 

na odseku vhoda parka Turnišče do Petrola uničena. Pred Zagrebško 53 je cestišče močno 

posedeno. Prosim za sanacijo. 

6. Občani Selske ceste so se obrnili name v zvezi omejitve vožnje traktorjev in tovornjakov. 

Prosim, da na tem odseku večkrat opravite nadzor vožnje. Zanima jih tudi kakšen je plan 

širitve plinskega in optičnega omrežja? 

7. S strani krajanov ČS Breg Turnišče sem bil seznanjen s pobudo za vzpostavitev otroškega 

parka na desni strani Dravi. Ker je bil predlog predstavljen tudi županji, dajem pobudo, da se 

čim prej pristopi k realizaciji projekta.  

Sergeja Puppis Freebairn 

1. Glede na to, da v tem mandatu ni predvidene za obnovo nobene občinske ceste v mestni 

četrti Jezero z razlogom, da se bo obnova določenih cest delala v okviru projekta Kolesark, ta 

pa se sedaj zamika v drugi mandat, predlagam, da se plan obnove občinskih cest ponovno 

pregleda in popravi na način, da bodo vse mestne četrti deležne istih sredstev v okviru tega 

mandata mestnega sveta. V mestni četrti Jezero na obnovo ulice K tratam čakamo že 10 let, ki 

je bila že večkrat v planu in je bila prestavljena. 

2.Večkrat sem opozorila, da ob vsakem večjem deževju pride so onesnaženje potoka ob Ranci 

z razpadlimi plastičnimi vrečkami – točno se vidi tudi iz katerega kanala za odvajanje 

meteornih voda, zato me zanima, ali se je že uspelo ugotoviti izvor onesnaževanja. Prav tako 



je bilo že pred časom dogovorjeno, da bo vgrajena mehanska prepreka, ki bo preprečila 

takšno onesnaženje, pa to ni bilo še izvedeno. Meseca marca je podjetje RGP potok očistilo, 

usedline pa odložili pred ribnik zraven Kinološkega društva Ptuj. Zanima me, zakaj tega še 

niso odpeljali in ali so za to imeli ustrezno dovoljenje. 

3.Potok Rogoznica na spodnjem delu je poln vejevja in drugih odpadkov, začel se je pa tudi 

zaraščati. Nazadnje je bila očiščena leta 2019. V preteklosti je zaraščenost botrovala 

poplavam, ki so občanom povzročile veliko škodo. V izogib temu predlagam, da se potok 

čimprej ustrezno očisti. 

4.Koliko komunalnih prihodkov dobi občina iz posameznih četrti? 

5.Po odmevnem članku v Štajerskem tedniku in mojem svetniškem vprašanju glede oskrbe 

brezdomnih živali, sem dobila kot svetnica precejšnje število klicev živalovarstvenikov iz 

Ptuja, pa tudi drugod, ki apelirajo na mestno občino, da naj ponovno vzpostavi pogodbeno 

razmerje z zavetiščem za živali v Mariboru, saj tam živalim nudijo boljšo oskrbo, kar je tudi 

razlog za razliko v ceni. Naprošam odgovorne, da naj omenjeno pobudo skrbno preučijo. 

6.Naprošam za objavo analize rezultatov merilnikov hitrosti “Vi vozite”, ter se hkrati 

posredujejo redarski službi. Že pred časom sem predlagala, da bi bili rezultati sproti vidni na 

spletni strani, kot ima to urejeno MO Maribor. 

Miha Požgai 

1. Kakšen vpliv imajo nedavne podražitve materiala na svetovnih trgih na proračun mestne 

občine Ptuj? Kakšen vpliv imajo na še neizvedene projekte in ali so potrebne novelacije 

projektov? Ali se lahko kateri projekti zaradi tega zamaknejo ali celo neizvedejo? 

Dijana Alibabič 

1.Kako daleč je projekt Žitnica ? Kako potekajo dogovori z Ministrstvom za kulturo glede 

rešitve arheološke zbirke? 

2. Iz medijev smo seznanjeni, da se mestna občina odloča za nakup radarja, in bi prosila za 

informacijo in sicer Koliko je bilo prekoračitev pri preventivni akciji »Hitrost« ? Koliko stane 

najem radarja , in koliko nakup? Ali morajo biti redarji dodatno usposobljeni za opravljanje 

meritev ? Katera postavka v proračunu predvideva nakup radarja? 

 


